

申請參觀警犬訓練學校 Application for Visit to Police Dog Training School

<u>只接受非牟利教育機構或慈善團体申請參觀</u> (請附上社團/學校註冊、慈善團体登記証或等同之副本)

Reserve for Non-profit Making and/or Charitable Organisation Visit Only

(Please attach copy of Certificate of Society / School Registration / Inland Revenue Dept IR302 Form or equivalent)

申請團體名稱:		
Name of Organisation:		
	Ir. / Miss / Ms.	Tel No.
Name of Contact Person: —	先生 / 小姐 / 女仕	電話
	Mr. / Miss / Ms. E生 / 小姐 / 女仕	Tel No. 電話
	11 1 7 9 1	傳真:
E-mail:		可兵・ Fax No:
L man.		Tux 110.
本校開放申	請參觀日期為 逢星期.	二 上午十至十二時,公眾假期除外
		00 hrs to 12:00 hrs except General Holiday
本校將於二零一四年一月份開始將參觀日期更改為逢星期三!		
Our school will open on each <i>Wednesday</i> instead of <i>Tuesday</i> from January 2014 onwards		
	由生	A 期 口 扣 Doto of Visiting
申請參觀日期 Date of Visiting		
	第一選擇	
	First Choice:	
	第二選擇	
	Second Choice:	
學校/機構蓋印	第三選擇	
Organization / School chop	Third Choice:	
申請參觀人數		(不可超過三十人)
Number of Visitors:		(Not exceeding 30 persons)
		日期
簽名		Date:
Signature:		2 3.00

註:已安排參觀警犬隊之團體於參觀日期後十二個月內的參觀申請,警犬隊將不會接受。

Note : Police Dog Unit will not accept visit application from an organization which has visited the Unit in the previous twelve months.

請將表格及有關文件寄回新界上水沙嶺 缸瓦甫路二八八路段警犬隊總部或傳真至: 2672 0273

Please mail this form and supporting document to <u>Police Dog Unit Headquarters</u>, <u>Lot No. 288</u>, <u>Kong Nga Po Road</u>, <u>Sha Ling</u>, <u>New Territories</u> or <u>Fax to: 2672 0273</u>.

個人資料的說明 NOTES ABOUT PERSONAL DATA

I/We understand and accept that the information given in this Form will be used by the Hong Kong Police Dog Unit and authorized persons to process my application in visiting Police Dog Unit.

本人/我們明白並同意香港警察警犬隊及其授權的人仕及單位,有權使用以上提供的資料,作爲進行本人/我們申請參觀警犬隊用途。